
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 14/4/2025 
 
Των: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
Παπαδάκη Παράσχου, Βουλευτή Έβρου 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Ακύρωση επικείμενης κατάργησης Στρατοπέδου Μεταξάδων και 

μεταστάθμευσης του Τ.ΕΘ. Μεταξάδων στο Διδυμότειχο» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως Δελτίου Τύπου του Συλλόγου Αλληλεγγύης Πολιτών Β. Έβρου 
«ΑΚΡΙΤΕΣ», ο εν λόγω στρέφεται εναντίον τόσο της επικείμενης κατάργησης του 
Στρατοπέδου Μεταξάδων όσο και της μεταστάθμευσης του ΤΕΘ Μεταξάδων στο 
Στρατόπεδο Αγίας Φωτεινής στο Διδυμότειχο. Επιπροσθέτως, καλεί το ΥΠΕΘΑ να 
υλοποιήσει αναγκαία μέτρα, εξαιτίας της τουρκικής επιθετικότητας, όπως ενδεικτικά: α) 
τη «…στελέχωση όλων των Μονάδων του Έβρου και των νησιών του Αιγαίου με το 
απαιτούμενο προσωπικό, με κριτήριο την προβλεπόμενη εν πολέμω δύναμη 
Αξιωματικών & Οπλιτών, με βάση τον Πίνακα Οργανώσεως & Υλικού (ΠΟΥ),… άνω του 
60%, της εν πολέμω προβλεπόμενης δύναμης», β) «την επαύξηση, σε εθελοντική βάση, 
της θητείας των Εθνοφυλάκων του Έβρου, της Θράκης και των νησιών του Αιγαίου κατά 
μία δεκαετία» και γ) «τη δημιουργία Ταμείου Ενόπλων Δυνάμεων από την Πολιτεία και 
τους Πολίτες… Οι πολίτες να καταθέτουν τις προσφορές τους σε ειδικά ταμεία των 
τοπικών Σχηματισμών ή Ναυστάθμων ή Αεροδρομίων για Στρατό Ξηράς, Πολεμικό 
Ναυτικό και Πολεμική Αεροπορία αντίστοιχα». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Διατίθεστε όπως αναστείλετε κάθε ενέργεια, η οποία θα σκόπευε αφενός στην 
κατάργηση του Στρατοπέδου Μεταξάδων και αφετέρου στη μεταστάθμευση του Τ.ΕΘ. 
Μεταξάδων στο Διδυμότειχο; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ ΠΑΡΑΣΧΟΣ 
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